

LUISE 11



**BERKSHIRE
HATHAWAY**
HomeServices
Rubina Real Estate



The Free University and its multitude of students

Freie Universität mit zahlreichen Studenten

Since 1948, the Free University (FU) has its central campus based in Dahlem. During daytime, especially the students of the FU shape a part of the pleasant scenery. With its large student population, it is one of the 20 biggest universities in Germany. It also enjoys special funding as one of eleven German universities supported by the German Excellence Strategy. Since the awarding of its future development strategy, the “International Network University”, the education establishment has proudly worn the title of “elite university”.

Seit 1948 hat die Freie Universität (FU) ihren zentralen Campus in Dahlem. Tagsüber prägen vor allem die Studenten der FU ein Teil der sympathischen Szenerie. Mit ihrer großen Anzahl Studenten gehört die FU zu einer der 20 größten Hochschulen Deutschlands. Zudem genießt sie eine besondere Förderung, da sie als eine von elf deutschen Universitäten der Exzellenzstrategie angehört. Seit der Auszeichnung ihres Zukunftskonzepts „International Network University“ darf sich die Lehranstalt als Eliteuniversität bezeichnen.

Educational and research location

Bildungs- und Forschungsstandort

A multitude of internationally important scientific and research institutions such as the Max Planck Institute for Human Development also benefit from the concentration of academic power that can be found in Dahlem. This dynamic development has made Dahlem the ideal location for the construction of the FUBIC technology and start-up centre. The centre, which is being built on the former site of the “US Hospital” in Fabeckstraße, is planned to be completed by 2020 and will offer plenty of space for technology-oriented start-ups.

Von der geballten akademischen Kraft in Dahlem profitieren auch die vielen international bedeutenden Wissenschafts- und Forschungseinrichtungen, wie z. B. das Max-Planck-Institut für Bildungsforschung. Eine Dynamik, die in Dahlem auch die Errichtung des FUBIC Technologie und Gründungszentrums begünstigt hat. Das auf dem ehemaligen Areal des „US Hospitals“ in der Fabeckstraße entstehende Zentrum soll bis 2020 fertiggestellt sein und jede Menge Platz für technologieorientierte Start-ups bieten.

